
Geachte raadsleden,  

Namens wethouder Broeksma, ontvangt u hierbij een korte terugkoppeling van het Bestuurlijk 

Overleg (BO) Groninger Bruggen van 6 november jl.  

Paddepoelsterbrug: het college heeft in het BO nogmaals, conform de brief van het college aan de 

minister van 28 oktober jl., aangedrongen op het belang van de Paddepoelsterbrug. Helaas zijn we 

niet tot een gezamenlijk besluit gekomen. Rijkswaterstaat heeft namens de minister gevraagd om 

aanvullende informatie over het belang van deze brugverbinding en RWS is toegezegd dat wij 

nogmaals met informatie zullen komen die het belang van het terugleggen van een brug duidelijk 

maakt. Deze informatie leveren wij op korte termijn (deze week) aan zodat het betrokken kan 

worden bij de besluitvorming in het BO MIRT van 26 november.  

Gerrit Krolbrug: het college heeft conform de brief aan de minister, die we schreven als antwoord op 

de motie van de gemeenteraad ‘Voorkom appels met peren’, nogmaals aangedrongen op het belang 

van het meenemen van de bewonersvariant in de MIRT-planuitwerking zodat deze variant 

gelijkwaardig wordt onderzocht ten opzichte van de andere varianten. Ook hier is geen 

gemeenschappelijk besluit gekomen. Dit betekent dat het nu aan de minister is om te besluiten of de 

bewonersvariant onderdeel zal uitmaken van de MIRT-planuitwerking. 

Met vriendelijke groet,  

Sanne Ros, bestuursadviseur wethouder Broeksma  


